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Дипломная работа: 71 с., 11 рис., 25 табл., 59 источников, 1 прил. 
              СОВЕРШЕНСТВОВАНИЕ ПРАКТИКИ ИСПОЛЬЗОВАНИЯ 

МЕТОДОВ УПРАВЛЕНИЯ ПЕРСОНАЛОМ 

          Целью дипломной работы является разработка рекомендаций по 

повышению эффективности методов управления персоналом на ООО 

«Санаториум», специализирующемся на продаже путевок и организации 

оздоровительного отдыха. 

Объект исследования: деятельность ООО «Санаториум», связанная с 

управлением персоналом, включая процессы организации работы 

сотрудников, их мотивацию и развитие в сфере продажи туристических услуг.    

Предмет исследования: методы управления персоналом ООО 

«Санаториум», их применение, эффективность и возможности 

совершенствования для повышения качества работы сотрудников и 

улучшения организационных процессов. 

Методы исследования: систематизация и логическое обобщение 

информации, сравнительный анализ, группировка, коэффициенты, наглядное 

отображение информации (табличный и графический методы). 

Область возможного применения: результаты исследования могут быть 

использованы в практике управления персоналом ООО «Санаториум», а также 

в аналогичных организациях, занимающейся данным видом деятельности. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-

аналитический материал правильно и объективно отражает состояние 

исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других 

источников теоретические, методологические и методические положения и 

концепции сопровождаются ссылками на их авторов. 

 

                                                                                                    

  



 

Thesis: 71 p., Figures 11, Tables 25, 59 sources, 1 app. 

IMPROVEMENT OF THE PRACTICE OF USING PERSONNEL 

MANAGEMENT METHODS 

          The aim of this thesis is to develop recommendations for enhancing the 

effectiveness of human resource management methods at LLC "Sanatorium" a 

company specializing in the sale of travel packages and organization of health and 

wellness vacations. 

Object of research: the activities of LLC "Sanatorium," related to human 

resource management, including processes of organizing employee work, 

motivation, and development within the sphere of selling tourism services. 

 Subject of research: methods of human resource management at LLC 

"Sanatoriym," their application, effectiveness, and potential improvements to 

increase employee performance and optimize organizational processes. 

Methods: systematization and logical generalization of information, 

comparative analysis, grouping data, calculation of coefficients, and visual 

representation of information (using tabular and graphical methods). 

Realm of the possible practical applications: the results of this research can be 

applied in the practice of human resource management at LLC "Sanatoriym," as well 

as in similar organizations engaged in this type of activity. 

Аuthor of the work confirms that the calculation and analytical material 

presented herein accurately and objectively reflect the state of the researched 

process. Additionally, all borrowed theoretical, methodоlogical, and conceptual 

provisions and frameworks from literary and other sources are properly cited with 

references to their respective authors. 

 

 

 

 

 

 

 

 


